
Protokół Nr 10/07 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 23 października   2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10 00 
Zakończenie posiedzenia godz. 1245 

 
Pierwsza część posiedzenia , która odbyła się wspólnie z członkami komisji gospodarki 
mienia komunalnego i budŜetu poświęcona była zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  . 
W posiedzeniu udział wzięli przedstawiciele Biura Studiów i Projektów Europejskich ze 
Szczecina w osobach , Pan Jerzy Tokarski i Pan Rafał Tokarski jako członkowie zespołu 
autorskiego opracowywanej  zmiany Studium .  
Pan Jerzy Tokarski przedstawił cała procedurę związaną z przygotowaniem zmiany Studium,  
poinformował równieŜ o uwagach , które wpłynęły od mieszkańców gminy po terminie 
wyłoŜenia do publicznego wglądu projektu zmiany  Studium .Zgłoszone uwagi  dotyczyły 
większości potwierdzenia czy ich wnioski zostały uwzględnione , t nie  zostały uwzględnione 
3 wnioski, , dwa dotyczyły elektrowni wiatrakowych ( musiałaby być wznowiona cała 
procedura ), a jeden zabudowy mieszkaniowej . 
Na  zakończenie Pan Tokarski  poinformował , Ŝe zostanie przygotowany projekt uchwały , 
po jego przyjęciu przez Radę Gminy , Urząd Wojewódzki sprawdzi całość dokumentów i 
poprawność przeprowadzenia procedury zmiany Studium .  
Członkowie obu komisji praktycznie  uwag i pytań nie zgłosili , jedynie w trakcie dyskusji 
radny zapytał się o wskazanie terenu pod supermarket  i drogę w Klępinie  . 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk 
zaproponował ,aby kaŜdy z radnych zwrócił uwagę na swój teren , bo do części tekstowej i 
graficznej moŜna się jeszcze odnieść jeŜeli są jakieś uwagi i to moŜna poprawić . 
Komisje uzgodniły ,Ŝe projekt uchwały będzie rozpatrywany na sesji listopadowej , radni 
otrzymają na sesji październikowej opracowany tekst w wersji elektronicznej jak równieŜ 
parę egzemplarzy  w wersji papierowej .  
 
Drugą część posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta 
Kucaj . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt , zastępca i w części skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowaniue projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 października  2007 r.  
4.Analiza zapotrzebowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do projektu budŜetu na  
   rok 2008  
   Stanowisko komisji na sesję . 



- 2 – 
 

5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji   
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 9/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania.  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliŜszej sesji – 25.10.2007 r.  , komisja dokładnie przeanalizowała te  projekty  , 
wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień   , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XI/58/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na  
  okres dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
  dzierŜawę – komisja  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  , 
- projekt uchwały Nr XI/59/07 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na  
  sfinansowanie prac konserwatorskich , restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku   
  wpisanym do rejestru zabytków. 
Wójt Gminy –poinformował ,Ŝe co roku w budŜecie były przeznaczane środki na 
dofinansowanie zabytków- kościoły , podejmując  uchwałę o zasadach udzielania dotacji 
rozwiązujemy ten problem , bo mamy  określony sposób . Proboszcz parafii Krąpiel zdobył 
środki finansowe na remont kościoła w Trzebiatowie i dotacja musi być przekazana na gminę, 
a gmina   na parafię .  
Wójt równieŜ poinformował ,Ŝe na rok 2008 planuje 25 000 zł na zabytki   , a wyjątkowo 
wnioski na rok 2008 będzie moŜna składać w terminie wydłuŜonym  .  
Radna Kornet – zwróciła uwagę ,Ŝe zgodnie z przepisami tejŜe uchwały potrzebny będzie 
czas na opracowanie dokumentów i to wszystko przedłuŜy termin uzyskania środków , a było 
do tej pory prościej .   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały . 
- projekt uchwały Nr XI/60/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany  
  limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
Skarbnik Gminy- omówiła  projekt uchwały i zaznaczyła ,Ŝe powstała nadwyŜka budŜetowa 
w wyniku zmian w dochodach i wydatkach ,  spowoduje  zmniejszenie deficytu budŜetowego. 
Radny Klim zapytał się o budowę świetlicy wiejskiej w Klępinie . 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe pierwszy przetarg został uniewaŜniony i zastanawiamy się czy 
nie ogłosić przetargu dopiero po naborze wniosku o dofinansowanie . 
W tracie dyskusji mówiono o kanalizacji strony gminy od jeziora Miedwie, iŜ wniosek 
znalazł się na liście do realizacji , wójt równieŜ odpowiadając na zapytanie radnego Kochańca 
o środki na LZS-y wyjaśnił ,Ŝe wzrosły koszty dowozu piłkarzy i zaplanowane środki  w 
budŜecie na ten cel  nie starczyły , dlatego jest przesunięcie .   
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie   .  
- projekt uchwały Nr XI/61/07 w sprawie udzielenia  dotacji celowej na remont zabytku  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , nanosząc niewielkie zmiany w projekcie 
uchwały dotyczące wpisania wysokości kwoty dotacji . 
- projekt uchwały Nr XI/62/07 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu  
  zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Stargard Szczeciński , w obrębie  
  geodezyjnym Kiczarowo – komisja projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie,  
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- projekt uchwały Nr XI/63/07 w sprawie powiadomienia Sekretarz Gminy o obowiązku  
  przedłoŜenia Radzie Gminy oświadczenia lustracyjnego- komisja pozytywnie  zaopiniowała  
  projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XI/64/07 w sprawie powiadomienia Skarbnik Gminy o obowiązku  
  przedłoŜenia Radzie Gminy oświadczenia lustracyjnego- komisja pozytywnie   zaopiniowała  
  projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XI/65/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/262/06 Rady Gminy  
  Stargard Szczeciński  z dnia 31 marca 2006 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania  
  czystości i porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy – poinformował , Ŝe jest  uchwalony regulamin utrzymania czystości , który był 
przedmiotem dyskusji na poprzednich komisjach jak równieŜ sołtysi wypowiedzieli się co do 
częstotliwości wywozu , głównym tematem dyskusji to częstotliwość wywozu i większość 
wypowiedziała się za dwukrotnym wywozem . 
Projekt uchwały został przygotowany i w między czasie otrzymaliśmy odpowiedź na nasze 
pisma skierowane do firm świadczących wywóz nieczystości  tj .MPGK i REMONDIS , i 
tutaj zastępca wójta odczytał pisma . 
Z pisma MPGK wynikało ,Ŝe jeŜeli chcemy przejść na pojemniki 60 l i 80 l to pod 
warunkiem, Ŝe gmina dokona zakupu pojemników na własny koszt , natomiast REMONDIS 
wskazuje ,Ŝe wywoŜenie śmieci w mniejszych pojemnikach niŜ 120 l jest nieuzasadnione 
ekonomicznie , bo koszt zakupu i obsługi  logistycznej pojemnika 120 l i 80 l jest taki sam, 
róŜnica to waga odpadów i wprowadzenie mniejszych pojemników ich zadaniem spowoduje 
zaśmiecenie okolicznych terenów . Odpady przez tą firmę wywoŜone są co 2 tygodnie . 
Radny Klim – zasygnalizował ,Ŝe od nowego roku około 40 % wzrosną ceny za wywóz 
nieczystości . 
Wójt Gminy zaproponował ,aby ten projekt uchwały dokładnie przeanalizować wraz z 
regulaminem i dlatego komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu na posiedzeniu 
przyjęła wniosek formalny dotyczący wykreślenia tego projektu uchwały z porządku obrad, a 
do tego tematu wrócimy na sesji listopadowej .  
Radna Kornet –zapytała się kiedy zostanie dokończony temat dotyczący tego , Ŝe kaŜdy 
powinien posiadać  kosz . 
Zastępca Wójta – wyjaśnił , Ŝe jedynym elementem wyegzekwowania posiadania pojemnika, 
jest kontrola z udziałem policjanta i mandat . Przypomniał ,Ŝe po kontroli jaka miała miejsce 
wiosną ,  do osób  nie posiadających  pojemników ,zostały wysłane pisma . 
Radna Kornet – poruszyła temat dotyczący posesji p. Tulik w Poczerninie  i tego , iŜ przed 
swoją posesją od strony drogi dokonali  mnóstwo nasadzeń róŜnych krzewów i pytanie 
dotyczyło na czyim terenie to zostało zrobione .  
Członkowie komisji równieŜ stwierdzili ,Ŝe naleŜy dokładnie przeanalizować cały regulamin i 
dlatego jednogłośnie poparli propozycję komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dotyczącą  wykreślenia tego projektu uchwały Nr XI/65/07 z porządku obrad sesji . 
Ad.4 
Przewodnicząca komisji przedstawiła informację dotyczącą zapotrzebowania Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej  na rok 2008 .  
Członkowie komisji uwag pytań nie zgłosili . 
Wobec powyŜszego przewodnicząca podała do protokołu stanowisko przyjęte przez komisję , 
a mianowicie . 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację dotyczącą załoŜenia potrzeb 
finansowych Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  na rok 2008 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.5 
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Radny Grabski zgłosił konieczność umocowania wiaty  przystankowej  koło kościoła jak 
równieŜ słupków  betonowych przy wejściu do parku i   postawienia  duŜego kosza PET w 
Golinku . 
Radny Kochaniec – sprawa zatoczki autobusowej w Koszewie i wyrwy w jezdni , byli 
przedstawiciele zarządu dróg i mają naprawić wszystko . 
Przewodnicząca komisji – poinformowała ,Ŝe do duŜych pojemników na śmieci , które stoją 
przy plaŜy, mieszkańcy wynoszą śmieci , a pojemniki będą stać przez zimę   . Druga sprawa 
dotyczyła braku jakichkolwiek połączeń w niedzielę do Koszewa . 
Radna Kornet – poruszyła temat dotyczący  pozytywnej działalności mieszkańców Strumian , 
poniewaŜ sami wykonali  boisko do siatkówki i piłki noŜnej , moŜna by było pomóc im w 
zakupie piłek i co z świetlicą wiejską .  
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe  z nadleśnictwem  mamy zamienić się na działki , a odnośnie 
braku połączeń komunikacyjnych w niedzielę do Koszewa , to były kursy sondaŜowe i 
jeździły 2-3 osoby .  
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
 
 
 
 
Protokołowała :                                                                                    Przewodnicząca Komisji  
Z .Stoczkowska                                                                                          ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                              Data podpisania :  
2007.10.23                                                                                            2007.11. …………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


